齊來慶祝聖誕,這是一個歡樂的節日。這是我們最喜愛的節日,齊來歌唱, 充滿着喜樂揚揚的氣紛。

Come on, It's Christmas!

Come on along as we celebrate a joyous Holiday, Come on , it's Christmas! Let's sing a song filled with joy and cheer; my fav'rite time of year, Come on, it's Christmas!



為這特別的晚上, 佈置聖誕火樹銀燈和裝飾, 齊來歌唱慶祝, 我們最喜愛的節日已到了。

Come on, It's Christmas!

Let's deck the halls, trim the tree and light the lights 'cause after all, it's gonna be a special night. It's time To sing, time to celebrate; our fav'rite holiday is here!



聽到雪車鈴響聲, 詩班歌唱聲, 親友環繞著聖誕樹看閃爍的燈飾, 聖誕節快到了。

Come on, It's Christmas!

Hear the sleigh bells ring hear the choirs sing; Friends and family gather 'round the tree. See the blinking lights twinkling through the nights. 'Tis the season celebrate; it's almost Christmas Day!



齊來慶祝聖誕,

這是一個歡樂的節日。 這是我們最喜愛的節日,齊來歌唱, 充滿着喜樂揚揚的氣紛。

Come on, It's Christmas!

Come on along as we celebrate a joyous Holiday, Come on , it's Christmas! Let's sing a song filled with joy and cheer; my fav'rite time of year, Come on, it's Christmas!

為這特別的晚上, 佈置聖誕火樹銀燈和裝飾, 齊來歌唱慶祝, 我們最喜愛的節日已到了。

Come on, It's Christmas!

Let's deck the halls trim the tree and light the lights 'cause after all, it's gonna be a special night. It's time to sing, time to celebrate; our fav'rite holiday is here!



鈴響聲!歡樂歌聲! 小朋友收到禮物的快樂面孔,

Come on, It's Christmas!

Ringing, singing loud and clear, bring laughter, happiness and cheer; Smiling faces filled with Joy, treats and treasures for ev'ry girl and boy!



這是一個歡樂的節日。 這是我們最喜愛的節日,齊來歌唱, 充滿着喜樂揚揚的氣紛。

Come on, It's Christmas!

Come on along as we celebrate a joyous holiday. Come on, it's Christmas! Let's sing a song filled with joy and cheer; my fav'rite time of year. Come on, it's Christmas!

Let's deck the halls trim the tree and light the lights 'cause after all, it's gonna be a special night. It's time to sing, time to celebrate; our fav'rite holiday is here!

讓我們齊唱歡樂歌, 啦!啦!啦!。。。啦! 聖誕節快到了,齊來慶祝聖誕!

Come on, It's Christmas!

- 'Tis the season to be joly, Fa la la la la, la la la la la! Sing we joyous all together, Fa la While I tell of Yuletide treasure, Fafa!

齊來慶祝聖誕,這是一個歡樂的節日。 這是我們最喜愛的節日, 齊來歌唱, 充滿着喜樂揚揚的氣紛。

Come on, It's Christmas!

Come on along as we celebrate a joyous Holiday, Come on , it's Christmas! Let's sing a song filled with joy and cheer; my fav'rite time of year, Come on, it's Christmas! 佈置聖誕火樹銀燈和裝飾, 為這特別的晚上,齊來歌唱慶祝, 我們最喜愛的節日已到了, 齊來慶祝聖誕,慶祝聖誕.

Let's deck the halls, trim the tree and ligh the lights, 'cause after all, it's gonna be a special night. It's time to sing, time to celebrate; our fav'rite holiday is here!It's time to sing, time to celebrate; our fav'rite holiday.

Come on It's Christmas, It's Christmas.